
Betreft: inspraak WR Vreewijk over voedselbanken Rotterdam

Mijn inspraak is namens de wijkraden van Vreewijk, Bloemhof en Hillesluis. Vlak voor de vakantie 
was er onrust onder onze bewoners over de voedselbank aan de Groene Hilledijk. Wij zijn in gesprek 
geweest met bewoners en met de voedselbank zelf. 

In die gesprekken werd duidelijk dat de voedselbank over is gegaan op een nieuw concept. De meer 
dan 50 ophaalpunten die er waren in de hele stad, worden teruggebracht naar 4 of 5 supermarkten. 
Het voordeel is dat er minder verspilling is van de voorraad, mensen zelf kunnen kiezen wat ze in hun 
pakket willen en dat de hoeveelheid eten goed kan worden aangepast op de grootte van het 
huishouden. Toch zijn er ook twee grote nadelen. 

Ten eerste is er te weinig eten om goed van te leven. Mensen lijden honger. Minousche heeft 
mensen gesproken die eten moesten stelen om de week door te kunnen komen. De voedselbank 
doet zijn uiterste best om zoveel mogelijk voedsel binnen te krijgen, maar de 2500 gezinnen die in de 
stad gebruik maken van de voedselbank, waaronder steeds meer middenstanders, krijgen niet 
voldoende om van te leven. 

Ten tweede moeten Rotterdammers vanaf nu veel verder reizen om bij de voedselbank te komen.  
Als je geen geld hebt voor een buskaartje, of afhankelijk bent van je scootmobiel, creëert dat een 
hoge drempel. Zeker omdat de wijkbussen soms niet over de grens van de eigen wijk gaan, en het 
openbaar vervoer steeds duurder wordt. 

Namens de wijkraden Vreewijk, Bloemhof en Hillesluis en in solidariteit met alle bewoners van 
Rotterdam, roepen wij de gemeente en de gemeenteraad op om samen te werken met de 
voedselbank, de wijkraden en de maatschappelijke organisaties om deze problemen op te lossen. 
Alle Rotterdammers moeten genoeg te eten hebben en in staat zijn dat eten op te halen. Dank voor 
uw aandacht. 


